
Motie invoering OV-pas voor minima 

 

 

 

De gemeenteraad van Hulst, in vergadering bijeen op 3 juli 2025, 

 

Constaterende dat: 
 – de vorig jaar uitgevoerde pilot met een OV-pas voor minima in de gemeente Hulst positief is 
verlopen; 
 – uit de evaluatie blijkt dat de pas daadwerkelijk wordt gebruikt en gewaardeerd door inwoners 
met een laag inkomen; 
 – het gebruik van openbaar vervoer bijdraagt aan mobiliteit, participatie en het tegengaan van 
sociaal isolement; 
 – landelijk de rijksoverheid werkt aan de invoering van een vergelijkbare OV-regeling voor mensen 
met een laag inkomen; 

Overwegende dat: 
 – het verstandig en wenselijk is om als gemeente hierop vooruit te lopen en inwoners nu al te 
ondersteunen met een lokale regeling; 
 – het niet nodig is om te wachten op een algehele herziening van het minimabeleid om deze 
bewezen effectieve maatregel in te voeren; 
 – het stimuleren van OV-gebruik tevens aansluit bij duurzaamheidsdoelen van de gemeente; 

Verzoekt het college: 
 – over te gaan tot structurele invoering van de OV-pas voor minima in de gemeente Hulst; 
 – hierbij aan te sluiten bij de doelgroep en uitgangspunten van de eerdere pilot; 
 – de invoering te beschouwen als een voorbereidende stap op de verwachte landelijke regeling; 
 – de financiële dekking op te nemen in de begroting 2025, zo nodig door herschikking binnen het 
sociaal domein; 
 – de raad uiterlijk in Q4 van 2025 te informeren over de uitwerking en voortgang; 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 

 

En gaat over tot de orde van de dag. 
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